
Interpellasjon for Alver Kommunestyre 
 
Fra: FRP/ (Øyvind Bratshaug) 
 
Dato: 22.10.2019 
 
Sak: Pensjonsordning 

___________________________________________________________________ 
 

På NRK 22.10 blei det opplyst at det ikkje er konkurranse om kommunepensjon og at 
kommunane går truleg glipp av milliardar av kroner. 
 
Om det er slik – vil eg foreslå at Alver set i gang et arbeid for å konkurranseutsetje 
pensjonsordninga. 
 
Gitt den økonomiske situasjonen til Alver bør ein i det minste undersøkja saka og leggje fram  
ei sak for kommunestyret – snarast råd. 
 
 
 
  
 


